
Interpellation till Hållbarhetsnämndens ordförande Alexander Hägg  
 
 
Busstrafikens haveri i Gävle 
 
Den 25 januari så var två tredjedelar av bussarna i Gävle utslagna. Anledningen var en för låg 
metanblandning i biogasen som bussarna kör på.  
 
Detta resulterade i att en stor del av alla bussresenärer i Gävle inte kunde ta sig till jobb, studier, 
inköp, sjukhusbesök eller andra aktiviteter och ärenden. Att endast 12 av 46 bussar var i drift 
skapade kaos. Samhällskostnaderna för busstoppet blir på kort tid mycket omfattande och många 
resenärer blir i stor utsträckning drabbade.  
 
Mina frågor till Alexander Hägg är således; 
 

• Kommer du som ansvarigt regionråd för kollektivtrafiken i länet att ta händelsen på allvar 
genom att grundlig utreda händelserna som föranledde trafikkaoset i Gävle så att situationen 
kan undvikas i framtiden?  

 
• Vilka rutiner finns det för ersättningstrafiken för de drabbade?  

 
• Vad kan man göra för att snabbt säkerställa att annan möjlighet till resa finns? 
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